
PROTOKÓŁ nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

odbytego w dniu 27 maja 2019 r. w sali 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu  

(ratusz, I piętro),  pod przewodnictwem Pani Marii Zarębskiej 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Drosiński Roman 

2. Kaftan Sławomir – z-ca przewodniczącej  

3. Paluszek Jerzy 

4. Poznerowicz Krzysztof 

5. Zarębska Maria – przewodnicząca 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Michał Janik – Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego; 

2. Radosław Urbaniak – Kierownik Biura Burmistrza; 

3. Katarzyna Gasztyk – Kierownik Samodzielnego Referatu Świadczeń Rodzinnych; 

Elżbieta Sołtysiak – Pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej;  

4. Zdzisława Warych - Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej dla Gminy Wieluń za 2018 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Masłowice.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obrębie Gaszyn. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obrębach Urbanice  

i Małyszyn. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (ul. Reformacka, 

ul. Paderewskiego, ul. Polna, Kurów). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (ul. św. Barbary, 

ul. Śląska i Sienkiewicza, ul. Paderewskiego, ul. Ciepłownicza, Kurów). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości od PKP S.S.  z siedzibą w Warszawie. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (Dąbrowa). 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 2). 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 15). 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 2). 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 3). 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 4, ul. Warszawska 29). 



17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 4, ul. 18 Stycznia 1). 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 6). 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 8, ul. Moniuszki 1). 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 8, os. Stare Sady 12). 

21. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 9, ul. 18 Stycznia 2). 

22. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 9, ul. 18 Stycznia 1). 

23. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 10, os. Stare Sady 12). 

24. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 10, os. Wojska Polskiego 2). 

25. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 11). 

26. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 13, os. Stare Sady 12). 

27. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 13, os. Wojska Polskiego 2). 

28. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 16). 

29. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 19). 

30. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 20). 

31. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 37). 

32. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 65). 

33. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów ławników. 

34. Zapoznania się ze sprawozdaniem z realizacji w roku 2018 rocznego programu 

współpracy Gminy Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie.  

35. Zapoznanie się z informacje dot. organizacji o ,,DNI WIELUNIA” w 2019 roku. 

36. Zapoznanie się z informacją o zaległościach podatkowych wobec Gminy Wieluń  

w 2018 r. -  wpływ udzielanych ulg i zwolnień na dochody gminy.  

37. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

38. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

 

 

 



 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska dokonała otwarcia posiedzenia. Następnie stwierdziła 

prawomocność obrad - na stan 5 członków, obecnych 4.  

Zaproponowała, aby punkt 34 przesunąć w miejsce punktu 2. Zapytała, czy wszyscy radni 

wyrażają zgodę? Komisja jednogłośnie (przy 4 głosach ,,za”) wyraziła zgodę na zmianę  

w porządku obrad.  

Zapytała następnie, czy ktoś jeszcze zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad? Nikt się nie 

zgłosił. 

Punkt 2 

 

Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej dla Gminy Wieluń za 2018 rok zał. nr 3.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska poprosiła o przybliżenie oceny zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Wieluń za 2018 rok. 

 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Zdzisława Warych 
powiedziała, że przygotowanie omawianego materiału jest rocznym obowiązkiem. 

Podkreśliła, iż jest to materiał statystyczny, który zasila się z równych sprawozdań dot. 

Gminy Wieluń.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zwróciła uwagę, iż przedstawiony materiał pomoże 

radnym zapoznać się ze środkami, które można przeznaczyć na pomoc społeczną. Zapytała, 

czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Masłowice  

zał. nr 4. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska poprosiła o wyjaśnienia związane z uzasadnieniem do 

projektu uchwały dot. inwestycji w zakresie elektrowni wiatrowych.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego związane jest z wejściem w życie ustawy z dnia 20 maja 2016 r.  

o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych. Uzupełnił, iż ww. ustawa odnosi się do 

nowych oraz istniejących już elektrowni wiatrowych. Powiedział, że w sąsiedztwie 

dziesięciokrotnej wysokości wiatraka wraz ze śmigłem nie będzie można zlokalizować 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej oraz zabudowy mieszanej.  

 

Radny Roman Drosiński zapytał o działkę nr 728/1, 728/9. 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że w sprawie ww. działek toczyło się postępowanie spadkowe. Uzupełnił, iż  

w ww. postępowaniu uczestniczyło 8 spadkobierców, którzy wystąpili o warunki zabudowy 8 

budynków mieszkalnych. Podkreślił, że po podziale działek ww. osoby wystąpili o nowe 

warunku zabudowy o nową lokalizację budynków. Uzupełnił, iż Gmina Wieluń może wydać 



nowe warunki, dlatego omawiane działki nie zostały objęte w planie zagospodarowania 

przestrzennego. Powiedział, że działki nr 732 i nr 733  są działkami rekreacyjnymi.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. 

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Masłowice, kto jest przeciw, a kto wstrzymał 

się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy  głosach ,,za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 101/7/19 stanowi zał. nr 5. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obrębie Gaszyn  

zał. nr 6. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zwróciła uwagę, że omawiany projekt uchwały ma służyć 

ochronie gruntów rolnych, łąk i pastwisk. Zapytała, czy uwzględniana jest budowa  

w omawianym terenie? Zadała pytanie jakiej klasy są grunty w miejscowości Gaszyn? 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że z reguły są to grunty klasy 3 natomiast istnieją również grunty klasy 4 i 5. 

Oznajmił, że ww. grunty w studium są sklaryfikowane jako grunty rolnicze. Uzupełnił, że  

w sąsiedztwie z zabudową socjalną, firma zewnętrzna z Polski wystąpiła o lokalizację farm 

fotowoltaicznych o mocy 1 megawata.  Wspomniał, że mieszkańcy Gaszyna złożyli protest w 

tej sprawie pod kątem lokalizacji.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy projekt uchwały jest na wniosek 

mieszkańców? 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że tak.  

 

Radny Roman Drosiński zapytał o działkę nr 299. 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik wyjaśnił, 

iż działka nr 299 dochodzi do cieku wodnego a w studium po drugiej stronie zostały 

wyznaczone lokalizacje pod budowę farm wiatrowych.  

 

Radny Roman Drosiński zaproponował, aby działkę nr 387 i 398 objąć ochroną rolniczą.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

powiedział, iż każda powierzchnia wiążę się z odpowiednimi środkami, które należy 

wydatkować. Podkreślił, że jeśli będzie taki wniosek ze strony mieszkańców to ochroną objąć 

będzie można również ww. działki.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy w budżecie Gminy są zabezpieczone środki 

na zmiany związane z planem zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Gaszyn? 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, że tak. 

 

Radny Roman Drosiński zapytał, ile wynosi koszt jednego planu? 



Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

odpowiedział, iż odnośnie miejscowości Gaszyn kwota kształtuje się na poziomie  

40 000, 00 zł. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać glos w dyskusji? 

Nikt się nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów w obrębie Gaszyn, kto jest przeciw, a kto wstrzymał 

się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 102/7/19 stanowi zał. nr 7. 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obrębach Urbanice  

i Małyszyn zał. nr 8. 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik wyjaśnił, 

iż w przedstawionym projekcie uchwały jest analogiczna sytuacja, jak dla miejscowości 

Gaszyn. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów w obrębach Urbanice i Małyszyn , kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 103/7/19 stanowi zał. nr 9. 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (ul. Reformacka, ul. 

Paderewskiego, ul. Polna, Kurów) zał. nr 10. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Roman Drosiński zapytał  o działki nr 312, 314 i 317. 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że są to tereny położone w miejscowości Kurów.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać glos w dyskusji? 

Nikt się nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie zawarcia umów dzierżawy (ul. Reformacka, ul. Paderewskiego, ul. Polna, Kurów), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Opinia nr 104/7/19 stanowi zał. nr 11. 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (ul. św. Barbary, ul. 

Śląska i Sienkiewicza, ul. Paderewskiego, ul. Ciepłownicza, Kurów) zał. nr 12. 

 



Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie zawarcia umów dzierżawy (ul. św. Barbary, ul. Śląska i Sienkiewicza,  

ul. Paderewskiego, ul. Ciepłownicza, Kurów), kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 105/7/19 stanowi zał. nr 13. 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

zał. nr 14. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy przedstawiony projekt jest przygotowany na 

wniosek strony, która posiada połowę udziału nieruchomości?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że tak. Uzupełnił, iż strona w poprzednim roku zgłosiła do Gminy Wieluń 

wniosek o możliwość wykupu swojego udziału. Powiedział, że Gmina Wieluń początkowo 

nie była temu przychylna. Podkreślił następnie, że stronie przysługuje możliwość wystąpienia 

na drogę sądową o zniesienie współwłasności z odszkodowaniem. Uzupełnił, że omawiany 

projekt uchwały jest związany z następnym projektem uchwały, w której jest działka 

umożliwiająca dojazd za radiem Ziemi Wieluńskiej.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, jakie korzyści ma Gmina Wieluń z tytułu kupna działki, 

która jest w formie pasa o powierzchni 4 m? 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że ww. działka stanowi dojazd. Wyjaśnił, że celem sprzedaży omawianej 

działki jest ujednolicenie struktur własności. Podkreślił, iż za każdym razem, gdy Gmina 

Wieluń chce dokonać danej zmiany na omawianym terenie wymagane jest udzielenie zgody 

przez współwłaściciela.  

 

Radny Roman Drosiński zapytał, czy wartość posesji, która nabędzie właściciel, czyli koszt 

370 000,00 zł jest całością?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że tak.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska powiedziała, że cena jest nieadekwatna.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
uzupełnił, iż cena za m

2  
wynosi 375 zł.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, za ile Gmina Wielun kupi wjazd 4 metrowy?  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
poinformował, że Gmina Wieluń kupi wjazd, gdzie cena za m

2
 wynosi 425 zł.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, z czego wynika rozbieżność cen? Podkreśliła, iż 

jej zdaniem wycena powinna być jednakowa. 

 

Radny Sławomir Kaftan oznajmił, że nie widzi sensu kupna omawianej działki, z którą 

potem Gmina Wieluń nic nie zrobi. Zapytał, czy Gmina Wieluń przedstawiła propozycje 

współwłaścicielowi, aby czerpać korzyści majątkowe z omawianego wjazdu? 



 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
powiedział, że z informacji, które posiada nigdy taka propozycja nie padła. Podkreślił 

następnie, że współwłaściciel jest zainteresowany tylko i wyłącznie zniesieniem 

współwłasności.  

 

Radny Roman Drosiński zapytał, czy działka 204/5 jest własnością Gminy Wieluń? 

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że tak.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce jeszcze zabrać glos w dyskusji? 

Nikt się nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, kto jest przeciw, a kto 

wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 106/7/19 stanowi zał. nr 15. 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

zał. nr 16. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się 

od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia nr 107/7/19 stanowi zał. nr 17. 

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości od PKP S.A. z siedzibą w Warszawie zał. nr 18. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska powiedziała, iż podjęcie tej uchwały uważa za zasadne, 

ponieważ Gmina Wieluń nabywa nieruchomość celem realizacji ciągu pieszo-rowerowego. 

Zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

 

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości od 

PKP S.A. z siedzibą w Warszawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 108/7/19 stanowi zał. nr 19. 

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (Dąbrowa) zał. nr 20. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Roman Drosiński zapytał, czy Gmina Wieluń udostępnia cała działkę nr 29/1? 

 



Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że nie. Uzupełnił, iż będzie to pas terenu w szerokości 1 metra.  

 

Radny Roman Drosiński powiedział, iż w projekcie uchwały jest wskazana powierzchnia 

całej działki. Zaproponował, aby na sesji Urząd Miejski zgłosił autopoprawkę do omawianego 

projektu uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że zweryfikuje informacje zgłoszone przez radnego Drosińskiego.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (Dąbrowa), kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W 

głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 109/7/19 stanowi zał. nr 21. 

 

Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 2) zał. nr 22. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu (obręb 2), kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 

5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 110/7/19 stanowi zał. nr 23. 

Punkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 15) zał. nr 24. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu (obręb 15), kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja 

(przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 111/7/19 stanowi zał. nr 25. 

Punkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 2) zał. nr 26. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska poprosiła o przybliżenie projektów uchwał, które dotyczą 

sprzedaży nieruchomości lokalowych.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
odpowiedział, że od marca 2019 roku wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Wieluniu 180 

wniosków w omawianej sprawie.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy jeśli Rada Miejska przyjmie uchwałę  

o wysokości  bonifikat, to niektóre osoby będą czekały?   

 



Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 
poinformował, iż jego zdaniem tak. Uzupełnił, że Urząd Miejski wysłał 40 protokołów do 

osób, które jako pierwsze złożyły wnioski. Podkreślił, iż po podpisaniu protokołu może odbyć 

się spotkanie u notariusza. Zaznaczył, iż z 40 ww. osób, protokół podpisały 3 osoby. 

Poinformował, że wartość operatu może upłynąć, co niesie za sobą kolejne koszty.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska powiedziała, że jeśli upłynie ważność operatu, to 

mieszkańcy powinni na własny koszt sporządzić nowy.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 2), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 113/7/19 stanowi zał. nr 27. 

Punkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 3) zał. nr 28. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 3), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 115/7/19 stanowi zał. nr 29. 

Punkt 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 4, ul. Warszawska 29) zał. nr 30. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 4, ul. Warszawska 29), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 116/7/19 stanowi zał. nr 31. 

Punkt 17 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 4, ul. 18 Stycznia 1) zał. nr 32. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 4, ul. 18 Stycznia 1), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 117/7/19 stanowi zał. nr 33. 

Punkt 18 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 6) zał. nr 34. 



 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 6), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 118/7/19 stanowi zał. nr 35. 

Punkt 19 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 8, ul. Moniuszki 1) zał. nr 36. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 8, ul. Moniuszki 1), kto 

jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja 

(przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 119/7/19 stanowi zał. nr 37. 

Punkt 20 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 8, os. Stare Sady 12) zał. nr 38. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 8, os. Stare Sady 12), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 120/7/19 stanowi zał. nr 39. 

Punkt 21 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 9, ul. 18 Stycznia 2) zał. nr 40. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 9, ul. 18 Stycznia 2), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 121/7/19 stanowi zał. nr 41. 

Punkt 22 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 9, ul. 18 Stycznia 1) zał. nr 42. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 9, ul. 18 Stycznia 1), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 122/7/19 stanowi zał. nr 43. 



Punkt 23 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 10, os. Stare Sady 12) zał. nr 44. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 10, os. Stare Sady 12), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 123/7/19 stanowi zał. nr 45. 

Punkt 24 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 10, os. Wojska Polskiego 2) zał. nr 46. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 10, os. Wojska 

Polskiego 2) , kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 

radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. 

sprawie.  

Opinia nr 124/7/19 stanowi zał. nr 47. 

Punkt 25 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 11) zał. nr 48. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 11), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 125/7/19 stanowi zał. nr 49. 

Punkt 26 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 13, os. Stare Sady 12) zał. nr 50. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 13, os. Stare Sady 12), 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 126/7/19 stanowi zał. nr 51. 

Punkt 27 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 13, os. Wojska Polskiego 2) zał. nr 52. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  



Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 13, os. Wojska 

Polskiego 2) , kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 

radnych. Komisja (przy 5 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. 

sprawie.  

Opinia nr 127/7/19 stanowi zał. nr 53. 

Punkt 28 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 16) zał. nr 54. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 16), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 128/7/19 stanowi zał. nr 55. 

Punkt 29 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 19) zał. nr 56. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 19), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 129/7/19 stanowi zał. nr 57. 

Punkt 30 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 20) zał. nr 58. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 20), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 130/7/19 stanowi zał. nr 59. 

Punkt 31 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 37) zał. nr 60. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 37), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 131/7/19 stanowi zał. nr 61. 

Punkt 32 



Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (nr 65) zał. nr 62. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej (nr 65), kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 132/7/19 stanowi zał. nr 63. 

Punkt 33 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów ławników zał. nr 64. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

Zarządziła następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów ławników, kto jest przeciw, a 

kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach 

,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 133/7/19 stanowi zał. nr 65. 

Punkt 34 

Zapoznania się ze sprawozdaniem z realizacji w roku 2018 rocznego programu współpracy 

Gminy Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

zał. nr 66. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Punkt 35 

Zapoznanie się z informacje dot. organizacji o ,,DNI WIELUNIA” w 2019 roku zał. nr 67. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Punkt 36 

Zapoznanie się z informacją o zaległościach podatkowych wobec Gminy Wieluń w 2018 r. -  

wpływ udzielanych ulg i zwolnień na dochody gminy zał. nr 68. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił.  

 

Uwag nie zgłoszono.  

Punkt 37 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 



Przewodnicząca Maria Zarębska powiedziała, że w związku z otrzymanym zaproszeniem 

na uroczystość 20-lecia stowarzyszenia ,,Tacy Sami” prosi o informację, czy Gmina Wieluń 

może wspomóc z ,,wolnej ręki” ww. stowarzyszenie?  

Radny Sławomir Kaftan odpowiedział, iż jego zdaniem nie. Podkreślił, że ww. czynność 

musiałaby odbyć się w ramach konkursu.  

Przewodnicząca Maria Zarębska zaproponowała, aby w miesiącu wrześniu, zaprosić na 

komisję przedstawiciela Urzędu Miejskiego w Wieluniu oraz Pana Waldemara Kluskę.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 38 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Maria Zarębska dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji Zdrowia  

i Porządku Publicznego. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:              Przewodniczący Komisji 

Monika Kowalska        Maria Zarębska  

 

 

 


